
Rada ~ T F M  AV CR, v.v.i., 2iZkova 22, CZ-61662 Brno 

Zilpis z 1. jednilni Rady UFM AV CR, v.v.i. 

Datum konhi: 15.1.2007 
Pfitomno: 8 (A. Dlouhf, L. Kunz, P. Luks,  0 .  Schneeweiss, J. Svoboda, M. Svoboda, 

M. Sob, J. Svejcar) 
Omluveno: 1 (B. Vlach) 

s 

Hostk: 0 

Program: 
1. Jmenovhi taj emnika Rady 
2. Volba pfedsedy a mistopfedsedy Rady 
3. Projednhni a schvhleni jednaciho fhdu Rady 
4. Vyhlaeni vfbbrovCho fizeni na obsazeni funkce feditele pracovigtb 
5. R h C  

Jednhi fidil prof. Ing. Jifi Svejcar, CSc. z VUT Brno, jakoi to nejstargi Elen rady dle El. 9 
Volebniho fhdu pro prvni volbu Rady. 

ad 1) doc. P. LukS navrhl Mgr. Ivo Stloukala, Dr. na funkci tajemnika Rady. Rada tento 
nhvrh jednomyslnb schvalila. 

ad 2) Jednotlivi ElenovC rady podali nhvrhy na obsazeni funkce pfedsedy a mistopfedsedy. 
Rady. Navrieni byli na funkci pfedsedy Rady doc. P. LukhS a na funkci mistopfedsedy 
Dr. M. Svoboda. Oba kandidhti se svou kandidaturou souhlasili. V tajnkm hlasovhni 
byli oba navrieni kandidhti zvoleni. 

Potk se novf pfedseda doc. P. LukhS ujal fizeni jednhi. 

ad 3) Nhvrh jednaciho fhdu rady by1 jednotliem E l e n h  dodSn v fhdnCm terminu pfed 
zahhjenim jednhi Rady. Byly podhy dva nhvrhy na zmbnu jednaciho fhdu: 
a) v El. 3, bod 2 doplnit vCtu: DodateEnC nhvrhy nejpozdgji do 36 hodin pfed jednhnim 
rady. Nhvrh zamitnut vEtSinou hlash. 
b) v El. 2, bod 3, 1. vbta doplnit: jako pfizvanh osoba. Nhvrh schvhlen vCt9inou hlasb. 
Pot6 se hlasovalo o jednacim fhdu jako celku. Jednaci fhd by1 schvalen jednomyslnE. 

ad4) Pfedseda doc. P. LukhS informoval o vyhlA3eni novCho vfbbrovCho fizeni na post 
feditele UFM AV CR, v.v.i. Nhvrh vyhlhgeni by1 jednotliem Elenhm d o d h  v fhdnCm 
terminu pfed zahhjenim jednhni Rady. V tCto souvislosti feditel informoval o dopise 
z kancelhfe AV CR ze dne 19.12.2006, kde bylo o n h e n o ,  i e  o n h e n i  o vjrbbrovCm 
fizeni vyjde v Akademickkm bulletinu dne 19.2.2007, pouze kdyi bude v elektronickk 
podobb zaslho nejpozdbji 22.1.2007. By1 tedy podan navrh na zm6nu textu vyhlhgeni: 
. . . pfijima do 15. bfezna 2007. Nhvrh by1 schvhlen. 
Tajemnikovi se uklhdh zaslat toto vyhlhgeni v elektronickk podobg na KAV CR. 

ad 5) Pfedseda doc. P. Luka  informoval o pdibbhu jednhi na sestaveni, pravdi5podobnfch 
Elenh a terminu jmenovSni DozorEi rady. 

Dhle pfipomenul prokhzhni dkonnfch podminek, tj. @pis z Rejsti-iku trestd a EestnC 
prohlseni dle 8 17 odst. 4c. 
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Tajemnikovi se uklhdh sestavit vhodnou formulaci EestnCho prohlhSeni. 
Clendm rady se uklhdh dodat tyto dokurnenty tajemnikovi do jednoho m8sice. 

Dile uvedl osoby, kterC by m6ly bfi zvhy  na jednhi: pfedseda DozorEi rady a 
zhstupce odborovC organizace. 
By1 podh  nivrh: Zastupce odbox4 oficieln6 zvht na body, kterC jsou relevantni pro 
odbory. Nhvrh by1 schvalen. 

ad 6 )  Pfedseda doc. P. LukfiS informoval o Seminhfi 7 RimcovCm programu, ktejr se koni 
24. ledna 2007 v Praze. Vyslh Dr. J. Svoboda. 

ad 7) Pfedseda doc. P. LukhS informoval o tom, i e  Ehst financi ze zihbru ~ s t a v u  se kaidjr 
rok pferozd6luje do skupin. Jednh se o Eastku 3,5 mili6nd KE na v6cnC ~ d a j e .  Tato 
Ehstka se d6li proporcionaln6 podle poEtu Elend skupiny jako v pfedchozich letech. 

V diskusi byly probirhy i jinC mohC zpdsoby pferozdgleni, napf. dEelov6. Byly 
zmin6ny vjrhody dosavadniho postupu, a to, i e  skupina se sthva samostatn6jSi a nese 
odpovgdnost za pln6ni Cisti svCho zhrngru. Vjrhodou je pfistup k financim na zaEhtku 
roku, protoie nejsou zatim dostupnC finance z jinjrch zdrojd, napf. grantd. Dile byla 
pf pomenuta moinost pfevodu 5% do dalSiho roku. 
By1 podan nhvrh vyuiivat tuto Ehstku 6Eelov6 a vyjmout toto z pravomoci vedoucich 
skupin. Nhvrh by1 v6tSinou hlasd zamitnut 
Pdvodni nhvrh na pferozd6leni proporcionhlnim zpdsobem by1 v6tSinou hlasd pfijat. 

ad 8) By1 podh  nhvrh schkzet lx  za m6sic. Po vSeobecnCm konsensu pfijato. PfiSti jednhi 
se bude konat 12.2.2007 v 14 hod. 

ad 9) Dr. Schneeweiss vnesl  dotaz ke granto* oponenturh ke grantdm a organizaci 
grantoech seminhZi. OdpovEzeno bylo, i e  tato agenda bude probihat jako v minuljrch 
letech a bude v kompetenci Rady. 

V Brn6 dne 17.1.2007 Z sal taje k Rady Ivo ~tlou,kal "P 
Vytisk E. 1 
List E.: 2 
PoEet listfi: 2 
Ev. E.: 680008172 1-07 


